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Hierbij

6 In hoeverre is er doordat de afgelopen maanden prioriteit is gegeven aan de behandeling van coronapatienten achterstand

ontstaan in het bieden van reguliere zorg

De reguliere zorg heeft zich sinds de terugval na de uitbraak van COVID 19 inmiddels goed hersteld Zo is het aantal verwijzingen

van de huisarts naar het ziekenhuis en de ggz zo goed a Is terug op het oude niveau Totaal gaat het {stand op 21 juli 2020 om ruim

791 duizend minder verwijzingen in de medisch specialistische zorg en om zo n 63 duizend minder verwijzingen in de ggz

7 Valt er als gevolg van uitgestelde zorg in verband met prioritering van corona een boeggolfeffect1 te verwachten qua overige

zorgverlening in ziekenhuizen Welke maatregelen heeft u genomen om te waarborgen dat de zorg daarop is voorbereid en dit aan

kan qua capaciteit

Het is de vraag in hoeverre deze verwijzingen zie de beantwoording op vraag 6 ingehaald moeten worden Een deel hiervan zal

zogezegd zijn verdampt en niet meer terugkomen Wei blijkt in de medisch specialistische zorg dat een relatief groot aantal

patienten in juni voor het eerst gezien is Dit zou kunnen betekenen dat de achterstand die is ontstaan in maart en april nu wordt

ingehaald De IMederlandse Zorgautoriteit voIgt voor het monitoren van de reguliere zorg ook de ontwikkeling in wachttijden Het

algemene beeld van de wachttijden is vergelijkbaar met de periode van voor COVID 19 Op dit moment wordt dus geen

aanzienlijke toename in wachttijden gesignaleerd Het is mogelijk dat de cijfers rondom de huidige wachttijden door de situatie

met COVID 19 nog achter lopen of worden beinvloed De NZa houdt in ieder geval de ontwikkelingen rondom de toegankelijkheid

van de reguliere zorg zowel landelijk als regionaal nauwlettend in de gaten
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Onderwerp FW 2e set Kamervragen Baudet

Er zijn Kamervragen binnengekomen van FVD over de Corona aanpak Kunnen jullie hiervoor de antwoorden maken

Ik denk dat voor vraag 5 9 goed gebruik gemaakt kan worden van de eerdere antwoorden op vrijwel dezelfde vragen van FVD

Houd het verder kort en bondig

Vraag 5 maieQifi s m Maartje van GMT

Vraag 6 KEI1

Vraag 7 maiaai

Vraag 9 nm|g| ik zou hier zoveel mogelijk naar vraag 5 verwijzen
Vraag 19 lililTfeaifmiin idee is dat je hier iets algemeens zegt over hoe medisch onderzoek naar nieuwe behandelingen
gebruikelijk gebeurt

Kunnen jullie je antwoord uiterlijk donderdag ochtend 9 00 uur naar me rnailen

Thanks
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